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1) Sidste referat 
Godkendt 

2) Sagen om træerne på Ege Alle 
Dags dato afholder Kommunalbestyrelsens Økonomiudvalg møde, og Pkt. 9 på dagsordenen 
handler om erstatningskravet for træerne på Ege Alle. Det er en ”lukket sag”, så hverken oplæg 
eller referat er tilgængeligt på Hvidovre.dk.   
Nyt kan læses i pressen eller forhåbentlig høres til generalforsamlingen.     

3) Meddelelser fra trafikudvalget 
Der er opsat 40km/t skilte i området. Præcis hvor og hvor mange er ukendt, da vi ikke har hørt fra 
Vej og Park inden opsætningen. Det var ellers aftalen, i samme stil som med placering af bumpene 
på Krogstens Alle. Det kan være, at kommunen er gået med i regeringens forsøgsordning med 
40km/t i større dele af kommunerne, så af samme årsag forventer vi ikke at modtage en regning 
på skiltene.   
  



4) Punkter til behandling 
- Vi har modtaget en henvendelse fra Vigerslev Alle 370, og grundejeren ønsker at være medlem af 
foreningen, ganske som sin nabo. 

• Vi kontakter kommunen og får formalia på plads. Velkommen til! 
 

5) Regnskab m.m. 
Regnskabet for 2022 er godkendt og underskrevet af bestyrelsen. Det ligger på hjemmesiden. 
 

6) Eventuelt 
Intet nyt 
 

7) Fastsættelse af næste møde 
Næste møde er endnu ikke aftalt, men finder sted kort efter generalforsamlingen 2023 
Næste generalforsamling er sat til tirsdag d. 21. marts 2021, kl. 19.00 

 

 
Sekretær Niels Jørgensen, d. 12/2-2023 


